

背书信

2018年1月，经朋友推荐，我认识了Guy Corriveau 老师，当时我和孩子来到温哥华不到半年，初来乍到，孩子的英文极待提高，从2018年1月到2020年3月，两年的时间里，每周固定一天有1.5小时的时间我的孩子跟 Guy 老师一对一地学英语。非常感恩，我们有幸遇到这样一位认真负责严格有耐心和爱心的好老师，他根据孩子本身的英文基础因材施教，每次的课程1.5个小时一眨眼就过去，孩子从来没有觉得和Guy老师一起学习英文尤其学习语法是枯燥的，每周都盼望与Guy老师上课。

Guy老师的是一位博学的老师，教学内容丰富，他的教学不仅局限在英文书本知识的传授最重要的是将西方文化知识融会贯通于教学之中，孩子不但英文得到提升最主要的是透过和Guy老师的学习过程使得他很快能够适应加拿大的生活和文化系统，积累了大量的英文词汇的同时还激发了孩子的学习和探索知识的热情。因此孩子觉得与 Guy 老师学习英文是件快乐无比的事情。加拿大是个多元文化国家，英文和法文都是官方语言，而Guy老师不但擅长英文教学同样也很擅长法语教学，孩子从2020年3月开始和Guy老师学习法语，在短短的8个月的时间，孩子在词汇，语法，阅读和听力以及法语理解方面已经有很大收获和进步。

Jennifer
Nov 22., 2020

Letter of Endorsement

A friend recommended Mr. Guy Corriveau to me in January of 2018. At that time, my child and I had been in Vancouver for less than half a year. We were fresh off the boat, and my child's English really needed improvement. During these two years, from January of 2018 to March of 2020, my child learned English one-on-one from Guy for 1.5 hours a day, one day per week. We are extremely grateful for the fact that we are fortunate to have met such a good teacher who is earnest, responsible, strict, patient and caring. He teaches children based on their basic English skills. Every 1.5 hours of lesson pass in the blink of an eye. My child never feels bored learning English, especially grammar, with Guy. My child looks forward to the lesson with Guy every week.

Guy is a teacher who is well-learned, and his lessons are content-rich. His teaching is not simply limited to passing on English book knowledge. The most important thing is to integrate Western cultural knowledge into teaching. In addition to improvement in English, more importantly my child was able to quickly adapt to Canadian life and cultural system via the learning process with Guy. My child has accumulated an extensive English vocabulary, becoming enthusiastic about learning and exploring knowledge at the same time. Therefore, my child feels that learning English from Guy is a really happy thing. Canada is a multicultural country. English and French are both official languages. Guy is not only good at teaching English but French as well. My child started learning French from Guy in March of 2020 and has already made a lot of progress in just 8 months, in vocabulary, grammar, reading, listening and French comprehension.

Jennifer
Nov 22., 2020

I, Yue Wang, translator certified by the Society of Translators and Interpreters of British Columbia, member in good standing, member no. 04-10-3206, and member of the Canadian Translators, Terminologists and Interpreters Council (by affiliation), hereby declare that I did translate into English the attached Chinese document and that, to the best of my knowledge, the translation accurately reflects the contents and meaning of the Chinese original.

Signed and sealed on February 17, 2021



Yue Wang
STIBC Membership Number 04-10-3206

